



Andrew Ooi
CEO, Echelon Talent Management
President, 852 Films

Andrew Ooi started Echelon Talent Management 24 years ago and represents top Asian film and television actors, including Celina Jade, Chin Han, Henry Lau, Cheng Peipei, Zhang Jingchu and three-time Golden Horse winner Lisa Lu Yan. His clients have starred in successful films, like, among others, **Wolf Warrior 2**, **The Big Short**, **Mission Impossible 3** and **Crouching Tiger Hidden Dragon**. Recent and upcoming films featuring Ooi's clients include **Skyscraper**, **Aquaman**, **Mulan** and Chinese features **Hello, Mrs. Money** and **Project Gutenberg**. His clients' TV credits include **Man in the High Castle**, **Arrow** and **Marco Polo**, and Chinese series **Fighter of Destiny** and **The Story of Yanxi Palace**. At 852 Films, Ooi helped produce Asian films like Pang Ho Cheung's **Dream Home** and American features like **The Courier**, by Oscar-nominated director Hany Abu-Assad. Most recently, he executive produced **April Flowers**, which premiered at the Shanghai International Film Festival.

黄佑颖
Echelon 经纪公司总裁
852 电影制作公司总裁

黄佑颖 24 年前创立 Echelon 演艺经纪公司，签约代理许多顶级亚洲影视剧演员，包括卢靖姗、刘宪华、郑佩佩、张静初、黄经汉以及三届金马奖得主卢燕女士。其客户出演过众多影视佳作，如电影《战狼 2》《大空头》《碟中谍 3》《卧虎藏龙》，近期好莱坞大片《摩天营救》《海王》《木兰》以及华语电影《李茶的姑妈》《无双》；美剧《高堡奇人》《绿箭侠》《马可波罗》以及内地热门电视剧《择天记》《延禧攻略》。同时，他的 852 电影制作公司协助制作了香港导演彭浩翔的电影《维多利亚一号》、奥斯卡提名导演汉尼·阿布·阿萨德的《送信者》。由他担任执行监制的电影《四月花》去年在上海国际电影节举办电影首映。